
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 23. august 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 495
Vil ministeren kommentere høringssvaret fra DI om prioriteringen af et lovkrav om etable-
ring af solenergi på bygninger set i forhold til omkostningseffektivitet og etablering af 
storskalaanlæg? Og hvordan ser ministeren, at man bedst vil kunne fremme investeringer 
i værdikæden til produktion af solenergi, så hele værdikæden placeres i EU?
Der henvises til grund- og nærhedsnotat om ændring af VE-direktivet, bygningsdirektivet 
og EE-direktivet, jf. KEF alm. del – bilag 423.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Bjerre (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Bjerre@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand
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